
Agent Kjaera: Pyta 4-5 klubów, jednak priorytetem jest Roma

News - ASRoma.pl

Zagra w przyszłym sezonie w Romie czy też nie? Jedno jest pewne, Simon

Kjaer nie chce wracać do Wolfsburga i jeśli Giallorossi nie dogadają się z

niemieckim klubem w sprawie wykupu, Duńczyk najpewniej znajdzie inną

drużynę. Zapytań nie brakuje, co potwierdził w wypowiedzi dla 

tuttomercatoweb.com agent piłkarza, Mikkel Beck.

 

- Nie wiem czy do Wolfsburga napłynęły w ostatnich dniach oferty. To co mogę

powiedzieć to fakt, że kontaktowało się ze mną przynajmniej 4-5 klubów o

europejskim poziomie, które prosiły o informacje na temat jego sytuacji. Simon jest

wielkim graczem, który spisuje się dobrze na Mistrzostwach Europy, dlatego

uważam, że jest teraz naturalną uwaga ze strony klubów. Mamy dobre relacje z

zespołem Giallorossich i wolą Kjaera jest pozostanie tutaj. Nadal nie wiem co się

stanie, zobaczymy w najbliższych dniach, jednak z pewnością stosunki z Romą są

bardzo dobre.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

